

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 17-03-2024 02:28:43 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 17-03-2024 02:28:43 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 14-03-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 14-03-2024
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
On 14/03/2024, our company owned a plot of land that was mortgaged for the debt of one of its clients, through a final referral through the court. The value estimated by the court's experts is 695,262 dinars, while the client's debt amounts to 449,200 dinars.	بتاريخ 2024/03/14 تملكت شركتنا قطعة أرض كانت مرهونة لقاء مديونية أحد عملائها، من خلال الإحالة القطعية عن طريق المحكمة وتبلغ قيمة تقدير خبراء المحكمة 695,262 دينار في حين أن مديونية العميل تبلغ قيمتها 449,200 دينار.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني